
مدیرکل آموزش و پرورش فارس در پاسخ به خبرنگار 

روزنامه طلوع مطرح کرد؛

استاندار فارس تأکید کرد؛

اجازه حفر چاه جدید در اطراف تالاب ها داده نشود

صفحه 7

رئیس پلیس آگاهی استان فارس خبر داد؛

انهدام باند سارقان به عنف 
در شیراز

ث
حواد

شهرستان

مدیرکل صمت استان بوشهر خبر داد؛

کاهش حق کمیسیون مشاورین 
املاک بوشهر
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روزنامهروزنامه

به گزارش تابناک به نقل از ایسنا، رئیس سازمان ثبت احوال کشور با 
تأکید بر لزوم تعویض شناسنامه های قدیمی برای جلوگیری از بروز مشکل 
در دریافت خدمات، از صدور ۱۴ هزار شناسنامه برای کودکان اتباع مادران 
ایرانی خبر داد. هاشم کارگر در تشریح تعداد صدور شناسنامه برای کودکان 
ایرانی در جمع خبرنگاران گفت: تاکنون ۱۴ هزار شناسنامه  اتباع مادران 
برای این کودکان صادر شده است؛ سازمان ثبت احوال کشور تنها مسئول 
و  کودکان  این  پرونده  به  رسیدگی  مسئول  و  شناسنامه هاست  این  صدور 
درخواست ها در این زمینه ثبت احوال نیست.وی درباره صدور شناسنامه های 
میلیون   ۴ تا  هزار   ۵۰۰ و  میلیون   ۳ حدود  سالانه  کرد:  اظهار  نیز  جدید 
شناسنامه جدید صادر می شود، اما امکان دارد این شناسنامه ها درخواست های 

کردن  عکس دار  قصد  فرد  که  مواردی  مثلًا  یعنی  باشند  هم  تکراری 
شناسنامه را دارد و یا شناسنامه مخدوش یا مفقود شده است.کارگر درباره 
الزام تعویض شناسنامه ها و تعیین بازه زمانی برای این کار گفت: قطعاً الزام 
برای جدید کردن شناسنامه ها وجود دارد، در حالی که بازه زمانی برای آن 
تعریف نشده است، ولی افراد برای دریافت خدمات دچار مشکل می شوند؛ 
لذا توصیه این است که افراد هرچه سریع تر مراجعه کنند و شناسنامه های 
جدید را دریافت کنند چرا که باعث می شود در کشور راحت تر خدمات 
پایگاه  دیگر  سوی  از  و  نشود  ایجاد  آن ها  برای  مشکلی  و  کنند  دریافت 
خدمات  ارائه  برای  و  می شود  کامل تر  نیز  احوال  ثبت  سازمان  اطلاعاتی 

الکترونیک به شهروندان نیز کار تسهیل شود.
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صفحه2

معاون وزیر راه:

۹۰ درصد اتوبوس های 
کشور برای انتقال زوار در نظر

گرفته شد
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عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز مطرح کرد؛

تدارک اقامتگاه های زیباشهر 
و جنت برای زوار خارجی و ایرانی 

اربعین حسینی

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز عنوان کرد؛

پاکسازی مدارس در قالب طرح مهر

گفت وگو با فرهاد طوفان بازیگر 

نقش بنی صدر؛

وقتی به من گفتند بنی صدری، 
خنده ام گرفت!

ثانیه ای ۱۱۰۰ دلار ضرر ایران 
از امضانشدن برجام!

1

از  مالیات  دریافت  درخصوص  اعتبار  و  پول  شورای  مصوبه  ماجرای 
حساب هایی که بالای ۳۵ میلیون تومان گردش مالی داشته باشد یا در ماه 
بیش از ۱۰۰ تراکنش داشته باشند از آن دست موضوعاتی است که بررسی 

آن تصویری شفاف از واقعیت اقتصاد ایران نمایان می کند.
یک  از  شفاف  واقعیتی  اعتماد،  روزنامه  از  نقل  به  تابناک  گزارش  به 
از مردم  اقتصادهای توسعه یافته  به سبک  اقتصاد تحریمی و رکود زده که 
 مالیات می گیرد اما به شکل و شمایل کشورهای فقیر به آنها خدمات ارایه 

می کند.
و  موجود  واقعیت های  به  نتوانید  یا  نخواهید  اگر  اقتصادی  اتمسفرهای  در 
روش های علمی توجه کنید، مدام در مسیر خلق مشکل برای مردم خواهید 
بود. در اقتصاد ایران براساس آمارهای بانک مرکزی در هر ثانیه ۳۴ میلیون 
تومان نقدینگی خلق می شود. روش محاسبه اش هم اینگونه است که میزان 
نقدینگی در یک سال تقسیم بر ۱۲، تقسیم بر ۲۴، تقسیم بر ۶۰ و دوباره 

تقسیم بر ۶۰ که میزان نقدینگی در هر ثانیه را شکل می دهد.
در واقع معادل ۱۱۰۰ دلار در هر ثانیه عدم النفع صادراتی است که ایران باید 
از نفت می داشت اما به دلیل تحریم ها از آن محروم مانده است. یعنی در هر 
ثانیه ایران حداقل ۱۱۰۰ دلار در اثر تأخیر در امضای برجام ضرر می کند. 
توجه کنید این رقم فقط درخصوص نقدینگی است و سایر زیان های ایران 

در حوزه های دیگر نیز وجود دارد.
مالیات  تا  شود  ارایه  آن  ازای  در  خدماتی  باید  مالیات  دریافت  برای  اما 
مفهوم پیدا کند. برای چه خدماتی مدام حجم مالیات ها را افزایش می دهید؟ 
آیا ساختارهای حمل ونقل کشور به روزآوری شده اند؟ آیا خدمات تفریحی 
فقط  این پرسش ها  برابر  در  و...  ارایه می شود  رفاهی ویژه ای  و  و ورزشی 

یک پاسخ وجود دارد؛ دولت کسری بودجه دارد و برای جبران آن نیازمند 
میلیون   ۳۵ این  که  داشت  توجه  باید  است.  مردم  درآمدهای  از  استفاده 
تومان اعلام شده، حدود ۱۱۰۰ دلار می شود. این رقم در برابر درآمدی که 
شهروندان امارات، عربستان، ترکیه و... کسب می کنند عددی نیست. ضمن 
اینکه ایرانیان اندکی این میزان درآمد را دارند. درآمد ایرانیان حدود ۲۰۰ 

دلار ماهانه است.
زمینه  می کند،  خدمات  ارایه  بدون  مالیات  دریافت  به  اقدام  دولت  وقتی 
مهاجرت ایرانیان به کشورهای همسایه یا سوق دادن آنها به اقتصاد واسطه ای 

و زیرزمینی و غیرشفاف را فراهم می سازد.
این نوع تصمیم سازی ها حتی اگر حجم اندکی هم باشد، پرستیژ اقتصاد ایران 
را کاهش می دهد و زمینه خروج سرمایه از کشور را فراهم می کند. امیدوارم 
در این تصمیم با هشدار رسانه ها و فعالان اقتصادی تجدیدنظر صورت گیرد تا 
بیش از این شاهد وارد شدن خسارت به اقتصاد و کسب وکار ایرانیان نباشیم.
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تحلیل این خبر را در صفحه2 بخوانید

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس خبر داد؛

برترین های صنعت نفت، گاز و پتروشیمی 
در نمایشگاه بین المللی شیراز
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جلودارزاده نماینده پیشین مجلس:

اگر قرار است شوراها قوانین را تصویب کنند، 
پس مجلس چه کاره است؟

1

صفحه4
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محمدصالح جوکار نماینده اصولگرای یزد درباره واگذاری طرح صیانت 
از مجلس به شورای عالی فضای مجازی گفته طرح صیانت به شورای عالی 

فضای مجازی سپرده شد و تمام شد.
به گزارش رویداد۲۴ ، این هفته خبر رسید که شورای عالی فضای مجازی 
پای کار آمده و طرح صیانت کلًا به آنجا برده شده است. محمد کشوری 
کارشناس فناوری اطلاعات نیز در صفحه شخصی خود در توییتر نوشت که 
»در بخشی از طرح موسوم به طرح صیانت )بر اساس نسخه ۹ بهمن به نام 
نظام تنظیم گری( که شامل اعضا و اختیارات کمیسیون عالی تنظیم مقررات 
بوده و برای تصویب به شورای عالی فضای مجازی ارجاع شده بود، توسط 

این شورا به تصویب رسید و برای اجرا ابلاغ شد.«
جلال رشیدی کوچی نماینده مجلس گفته »طراحان طرح صیانت در شورای 
مجلس  در  دیدند که  وقتی  قاعدتاً  و  دارند  هم حضور  مجازی  فضای  عالی 
نمی توانند کار را پیش ببرند، آن را به شورای عالی فضای مجازی بردند، ولی 
به صورت سیستماتیک و تعریف قانونی نمی توانیم اسمش را طرح صیانت 

بگذاریم.«
محمدصالح جوکار نماینده اصولگرای یزد و رئیس کمیسیون امور داخلی و 
شوراهای مجلس شورای اسلامی درباره همین مسئله با رویداد ۲۴ گفت وگو 
کرده است. او می گوید: طرح دیگر در دستور کار مجلس نیست؛ بروید از 

شورای عالی فضای مجازی سؤال بپرسید.

او در واکنش به سؤال خبرنگار رویداد ۲۴ درباره انتقادات کاربران در فضای 
مجازی نسبت به این طرح و کاهش سرعت اینترنت اظهار کرد: شما به دنبال 
چه چیزی هستید؟ تصمیم اول و آخر درخصوص طرح صیانت را شورایعالی 
فضای مجازی خواهد گرفت. این طرح، یک طرح تمام شده است؛ دنبال چه 
چیزی می گردید؟ به قول معروف، فلانی مُرد خاکش هم کردند شما دیگر 

به دنبال چه هستید؟
جوکار خطاب به انتقادات مردم گفت: در خبرها در این باره به طور مفصل 
سرعت  درباره  کنند.  مراجعه  اخبار  به  می توانند  مردم  و  شده  داده  توضیح 

اینترنت هم من خودم اعتراض دارم و وزارت ارتباطات باید فکری بکند.

سردار جوکار نماینده مجلس:

دنبال چیزی نگردید!

مجلس  به  بار  چندین  صیانت  طرح  اگر  گفت:  مجلس  پیشین  نماینده 
آمده و رد شده، نشان دهنده این است که این موضوع خواست مردم نبوده 
است. مجلس انقلابی و مردمی باید روی حقوق مردم تأکید کرده و از آن 

پاسداری کند.
شورای  مجلس  پیشین  نماینده  جلودارزاده  سهیلا   ، رویداد۲۴  گزارش  به 
اسلامی در گفتگو با خبرنگار ایلنا، در پاسخ به این سؤال که بخش هایی 
از طرح صیانت توسط شورای عالی فضای مجازی به تصویب رسیده است 
در حالی این طرح توسط مجلس پیگیری شد و با وجود چندین دور رفت 
گفت:  چیست،  اتفاق  این  درباره  شما  تحلیل  نشد.  تصویب  برگشت  و 
که  می دهند  انجام  کارهایی  بعضاً  مصوب  شوراهای  مدت هاست  متاسفانه 
طبق اساسنامه مصوب و اهدافی که برای آن ها در نظر گرفته شده، نیست. 
یکی از این موارد بحث فضای مجازی است؛ چراکه امروز عصر ارتباطات 
بوده، ما باید در راستای گسترش، توسعه فضای مجازی و دسترسی آسان 
همه مردم حرکت کنیم. اما این کارها به یکسری تفکراتی برمی گردد که 

امروز انجام این کارها امکان پذیر نیست.
کشور  داخل  در  مجازی  شبکه های  همه  اینکه  کرد:  تصریح  جلودارزاده 
باشند و مانند برخی کشورها یک فضای بسته ارتباطی و اطلاعاتی داشته 
شرایط  این  فرهنگی  لحاظ  به  ما  مردم  و  نیست  قبول  مورد  طبیعتاً  باشیم، 
این  به  هستند  مجازی  فضای  عالی  شورای  در  که  نمی پسندند. کسانی  را 
و  ترویج  را  داخلی  پیام رسان های  مثال  طور  به  که  دارند  اعتقاد  موضوع 

فعال کنند.
منافع  دارای  آن ها  برای  پیام رسان ها  این  هرحال  به  کرد:  تصریح  وی 
اقتصادی بوده به عنوان هدف محسوب می شود. به همین دلیل این قانون 
را به این شکل درآوردند. واقعاً هم اکنون مردم با مشکلات زیادی روبرو 
هستند و کسانی که از داخل خانه با یک کسب و کار کوچک منابع مالی 
خود را تأمین می کنند، گاهی نمی توانند پیام هایشان را باز کرده و ارتباطی 
برقرار کنند. این افراد ضرر می کنند و نمی توانند زندگی خودشان را اداره 

کنند این موارد از حداقل هایی است که ما از دست می دهیم.
جلودارزاده تصریح کرد: از طرف دیگر، امروز ارتباط با دنیا می تواند در 
به دست  برای  باشد، ولی وقتی می بینیم  مفید  ما خیلی  برای  توسعه  مسیر 
آوردن کوچکترین اطلاعات از اینترنت باید مدت ها منتظر بمانیم تا ارتباط 

برقرار شود این شرایط آسیب زننده است.

جلودارزاده در پاسخ به این سؤال در این طرح قانون گذاری توسط شورای 
عالی فضای مجازی را چگونه می بینید، گفت: برخی اوقات شورای عالی 
و  داشتند  مجلس  با  را  بحث هایی  و  مسائل  یکسری  هم  فرهنگی  انقلاب 
می گفتند ما هر چه تصویب می کنیم عین قانون است، ولی این بحث پیش 
می آید که زمانی که این شوراها، قانون تصویب می کنند، پس مجلس در 
اینجا چه کاره است؟ اگر قرار باشد این کار اختیارات مردم و نماینده مردم 
را بگیرد، شرایطی به وجود می آید که خلاف قانون اساسی است. یعنی این 

کار نباید انجام شود تا زمانی که نظر مردم نیز در آن لحاظ شوند.
جلودارزاده در پاسخ به این سؤال آیا مجلس می تواند جلوی اجرایی شدن 
این طرح را بگیرد، گفت: مجلس باید از رأی مردم و کیان خود دفاع کند. 
زمانی که در مجلس بودیم وقتی این مسائل پیش می آمد، حتی اگر دولت 
با ما همراه بود این بحث مطرح می شد که دولت اختیارات مجلس را محدود 
کرده و کارهایش خلاف قانون اساسی است. همه نماینده ها در نطق پیش 
از دستور و تذکر می دادند تا جلوی اجرایی شدن آن موضوع گرفته شود. 
مجلس می تواند از ابزارهای قانونی خودشان استفاده کرده، تذکر بدهند و 
این روند را اصلاح کند. اگر طرح صیانت چندین بار به مجلس آمده و رد 
شده، نشان دهنده این است که این موضوع خواست مردم نبوده است. مجلس 
انقلابی و مردمی باید روی حقوق مردم تأکید کرده و از آن پاسداری کند.

وجود  مجلس  این  در  اراده ای  آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  جلودارزاده 
دارد که این کار را انجام دهد یا خیر، گفت: برخی اوقات نمایندگان از 
شاید  می شوند،  مطلع  وقتی  نیز  اوقات  برخی  و  نمی شوند  مطلع  موضوعی 
بگویند حالا آنقدر این موضوع مسئله حیاتی ما نیست. ولی به نظر من این 
نباید بگذارند مجلس بی اختیار  اختیارات مجلس را محدود کرده و  شورا، 
باشد تا به فرعیات بپردازد و در مقابل حقوق مردم جوابی نداشته باشد. ما 
نباید خودمان را از فواید اینترنت محروم کنیم و بگوییم نتیجه این کارها 

مؤثر نیست. مسئولان باید در مقابل حقوق مردم مقداری حساس تر باشند.

جلودارزاده نماینده پیشین مجلس:

نمایندگان نگذارند مجلس بی اختیار شود

همراه با تحلیل خبر
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سردار جوکار نماینده مجلس:

طرح صیانت را به شورای عالی فضای مجازی 
سپردیم و تمام شد
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